



**Press release from the Administrative Enforcement Agency (AEA),
Ministry of Justice**

Release date: January 25, 2022

Releasing authority: Administrative Enforcement Agency (AEA),
Ministry of Justice (MOJ)

Spokesperson: Deputy Director-General Wu Yi-Tsung

No. 111-04

**Pay your debt before Lunar New Year ~ Complete list of the Payment Methods for
Administrative Enforcement!**

In order to make the payment of the fine for administrative enforcement cases in a more rapid and convenient way for the public, AEA continues to provide various payment methods for the obligor to choose the payment method depending on the type of case. Some cases can even pay at home. The public do not have to panic when they receive a payment notice. Let's choose a payment method which is more suitable for the obligor!

1. On-site payment (including credit cards and mobile payment):

There is no maximum amount of payment for any cases. The public may pay on-site at the branch indicated on the payment notice; for the public with credit cards, the card holder may pay the payment for the fine with their credit card or mobile payment method (such as apple pay) within their credit card limit at the counter of the branch.

Benefits: safe and direct payment with thoughtful on-site service

2. Payment in convenience stores:

For any overdue national taxes (such as individual income tax, business tax, etc.), local taxes (such as land value tax, vehicle license tax, etc.), payments for health insurance, labor insurance and labor pension, fine for violations of environmental protection regulations, payment for electronic toll collection(ETC), fine for violations of traffic regulations and automobile fuel charges (including relevant fines), you may pay the amount not exceeding NTD 30,000 at the four convenience store chains with

the payment notice printed with the barcode for convenience stores.

Benefits: convenience stores open twenty-four-seven and can be found everywhere.

3. Chunghwa Post Co., Ltd. and agencies for collection services:

For any overdue payments for health insurance, labor insurance and labor pension and fines for violations of environmental protection regulations, you may pay the amount without maximum amount limitation at the counter of Chunghwa Post Co., Ltd. and agencies for collection services (such as banks and farmers' associations); for automobile fuel charges and its relevant fines, you may pay the payment at the counter of Chunghwa Post Co., Ltd. with the payment notice.

Benefits: you can choose to make a remittance or postal money order instead of cash!

4. Virtual payment account (currently only available for specific cases of Hsinchu, Chiayi, Pingtung, Hualien and Yilan Branches):

For the payment notices who have their own account number of payment collections, the public make payments at convenience stores (the maximum amount of the payment is NTD 30,000) at the counter of the Bank of Taiwan or by voice remittance, physical or online ATM remittance and online bank remittance (no maximum amount limitation).

Benefits: save your time and protect yourself from epidemics!

AEA reminds the public that if the public have any questions related to the payment method, they may contact the branches of AEA by phone. If the public are unfamiliar with the ground of the overdue payment, they may dial the phone number of the competent authority indicated on the payment notice for a faster and more convenient answer. In order to cooperate with the epidemic prevention policies, the public may return the electronic file

or a photo of the payment certificate online via the special e-mail of each branch and a designated personnel will help you to revoke the seizure order and cancel the said case.

With various payment methods providing convenience, the public may enjoy the Lunar New Year and have better luck in the next year!

**請多加利用
線上回傳
繳款證明服務**

超商繳款
限3萬元以下

信用卡支付

行動支付

虛擬帳號

**多元繳款好便民
一指回傳真省力**

各類案件繳款方式
請詳閱傳繳通知書
背面說明文字
或逕洽執行分署查詢

法務部行政執行署 關心您

※ List of payment methods and fees

多元繳款好便民，一指回傳超方便

本署為方便民眾繳納案款，持續推動提高便利商店代收稅、健、罰、費4大類案款之金額上限至新臺幣3萬元；另於各分署官網設置「線上回傳繳款證明」按鈕服務，民眾如已繳納經移送行政執行之欠稅、欠費及罰鍰，均可將繳款證明電子檔或圖片經由官網「線上回傳繳款證明」服務，回傳至各分署專用電子信箱，由專人協助辦理銷帳或撤銷扣押命令等事宜。

種類	便利商店/金融機構/信用卡	繳款金額上限 (新臺幣)	每筆手續費 (新臺幣)	注意事項
國稅及地方稅	四大便利商店全國門市	3萬元	0元	※ 統一、全家、萊爾富、OK，合稱四大便利商店。 ※ 本署各分署寄發印有條碼之傳繳通知書「係真」，每份傳繳通知，僅顯示特定案件專屬條碼，請民眾放心至便利商店繳款，勿信網路謠言，延誤繳納期限。如有疑慮，請利用中華電信查號台查詢該分署總機電話，逕與傳繳通知書所列之執行人員聯繫，或利用本署傳繳通知查詢服務專線(02)2633-1266確認，以維權益。 ※ 義務人如經濟確有困難，無法一次完納，可洽各分署執行人員申請延期、分期繳納或由分署協助轉介社福、就業輔導等機構。
全民健康保險費	四大便利商店全國門市	3萬元	4元	
	中華郵政等多家代收金融機構	無上限	0元	
勞工保險費及勞工退休金	四大便利商店全國門市	3萬元	4元	
	中華郵政等多家代收金融機構	無上限	0元	
交通違規罰鍰	四大便利商店及美廉社全國門市	3萬元	6元	
汽車燃料使用費及其衍生罰鍰	中華郵政及四大便利商店全國門市	3萬元	0~7元	
國道通行規費(ETC)	四大便利商店及美廉社全國門市	3萬元	0元	
環保罰鍰	四大便利商店全國門市	3萬元	6~10元	
	中華郵政及與各地方環保局簽約之代收金融機構	無上限	依各代收金融機構收費規定	
全部案款及拍賣價金	信用卡持卡人得至各分署，以義務人名義臨櫃刷卡，或用手機行動支付繳納案款及拍賣價金等。	依持卡人信用額度	按繳款金額，收取2~35元不等	

全國13分署123聯合拍賣日
固定於每個月第「1」個星期「2」下午「3」時(即123)舉行聯合拍賣，歡迎至本署及所屬各分署全球資訊網及臉書粉絲專頁查詢。

通訊投標與現場投標並行
民眾不必擔心圍標或受限時空距離，有意投標不動產者可隨時免費至各分署網站下載通訊投標相關文件，依拍賣公告內容填妥資料備齊文件，將標封貼在信封上，並於規定期限內寄達指定郵局信箱即可。

法拍千里眼
針對拍賣之土地或無人居住之空屋，民眾可上各分署拍賣網站隨點隨選，觀看土地或房屋內部格局的360度環景照(影片)。

法拍透明 無距離

法務部行政執行署
Administrative Enforcement Agency
地址:台北市內湖區康寧路三段51號7樓
總機:(02)2633-6650
網址:www.tpk.moj.gov.tw

歡迎加入我們的
臉書粉絲團囉~
facebook 法務部行政執行署

廣告